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Niets is zo irritant en energie rovend als achter (meestal financiële) rompslomp aan te moeten 
gaan. 

De eerste reactie op een onterechte gebeurtenis is meestal woede, maar dat vertraagt de goede 
afloop want de energie waarmee je dan handelt is niet de juiste. 

Mensen die dan bv aan de andere kant van de telefoon zitten pakken dat onbewust op en alles 
vertraagt daardoor. 

Ook de oplossing voor je probleem. 

Het is feitelijk zo dat je zelf sturing geeft aan de dingen in je leven. Of je nou handelt in alle 
vriendelijkheid en vol overtuiging achter bepaalde situaties staat, of boos en geïrriteerd bent... 

Probeer het eens andersom 

Met rust en met een glimlach. 

Opeens zal het probleem opgelost worden en geeft degene aan de andere kant van de lijn ook 
alle medewerking. 

Je stuurt als het ware je eigen energie al vooruit en ook dat wordt opgepakt door de ander. 

Als je schrijft bijvoorbeeld, gebeurt er eigenlijk precies hetzelfde. Alle woorden en zinnen die je 
op papier zet, hebben kracht. 

Een onzichtbare energie is erdoorheen verweven. Daarom pakt een verhaal. 

Ook als je speelt op bijvoorbeeld de piano gebeurt hetzelfde; mensen pakken je emotie en 
intentie op. 

Eigenlijk is het met elk creatief proces zo. 

Stuur eerst je intentie en je positieve energie, en ga daarna verder met hetgeen je wilt 
overbrengen. Je zult opmerken dat er dan daadwerkelijk wonderen kunnen gebeuren. 

En ga in je gevoel in de omstandigheden staan als waren ze al een feitelijke gebeurtenis. 

Met liefs, 

Karin de jager 

 

 

 

 

 


